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Installing wireless link USB dongle driver 

This Quick Installation Guide provides you with some basic instructions only. The 
following instructions will guide you through overall installation procedure. In 
OS-specific situations, you should follow the on-screen instructions to proceed. 

Follow these steps below to install the wireless dongle driver. 

Step 1: Close all Windows programs that are running. 

Step 2: 

Insert the dongle into a USB port of your 

computer, first. Then, a REALTEK USB 

Wireless LAN Driver and Utitlity  

window pops up. lick Next  .  

 

 

Step 3: 

Install driver of REALTEK USB Wireless 
LAN .  
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Step 4:  

On the window, select Yes , I want to 

restart my computer now . Then, click 

Finish. 

 
Step 5: 

On the Window , Please click Realtek USB 

Wireless LA..   

 
Step 6: 

Select you will link AP name . Then, click . 

 
 



 

Step 7:  

Click ok  

 

Step 8:  

You may see a AP link status .  
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For FCC Statement 

 

 
 

IMPORTANT NOTE: 
Federal Communication Commission (FCC) Radiation Exposure Statement 
This EUT is compliance with SAR for general population/uncontrolled exposure limits in ANSI/IEEE 
C95.1-1999 and had been tested in accordance with the measurement methods and procedures 
specified in OET Bulletin 65 Supplement C. This equipment should be installed and operated with 
minimum distance 0.5cm between the radiator & your body. 
 
 
 
 
 

For NCC Statement  

依據國家通訊傳播委員會低功率電波輻射性電機管理辦法： 

第十二條經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自變

更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。 

第十四條低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，

應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前項合法通信，指依電信法規定作業之無線

電通信。低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。 


